
V Študentskem naselju
motnje presežene

V zadnjem trimesečju lanskega leta se je ka-
drovska problematika v Študentskem centru iz-
boljšala, na kar je vplivalo predvsem boljše na-
grajevanje. Na področju osebnih dohodkov je bil
napravljen velik korak, saj je trenutno zaostaja-
nje v primerjavi s sorodnimi DO le deset odstotno
(prej 20.-27,9). Od skupno 6.971 prispelih pro-
šenj za sprejem v domove jih je komisija za
sprejemanje pozitivno rešila 6.196 (2.348 novin-
cev in 3.848 starih stanovalcev), zaradi neizpol-
njevanja pogojev je bilo odklonjenih 775 prošenj.

Ob koncu leta je komisija obravnavala dodatno še
647 prošenj. od katerih jih je bilo 445 pozitivno
rešenih. Delovna enota družbena prehrana je v
obdobju zadnjih mesecev dobro poslovala (prcse-
gla je plan) saj je tudi prisotnost študentov večja.
Na področju investicij je bilu opravljenih precej
del, prvdvsem kar zadeva adaptacijska in vzdrže-
valna dela. Sicer pa je flnančna situacija v centru
zadovoljiva in pričakovati je, da bo Študentski

center leto 1986 zaključil z ugodnim flnančnim
rezultatom.

In kako po odpravi ukrepa.družbenega varstva
poteka funkcioniranje centra? Žal še vedno obsta-
jajo precejšnje težave z delom sveta ali bolje
povedano z nesklepčnostjo delegacije študentov.
Zanimivo je, da je delegatska konferenca, ki med
študenti stanovalci zelo aktivno deluje in uspešno
sodeluje z vodstvom, že večkrat poskušala aktivi-
rati delo aktiva ZSMS v ŠC. Vendar je do sedaj
njeno delo zaradi nezanimanja študentov ostalo
brez rezultatov.

O poročilu in stanju v študentskem centru je
razpravljal tudi občinski izvršni svet, ki je ugoto-
vil, da so se ureditveni ukrepi dobro izvajali in
tako niso več potrebni. Še vedno pa je potrebno,
da se vsi pristojni, predvsem ustanovitelji in repu-
bliška izobraževalna skupnost tudi v prihodnjem
obdobju še bolj vključijo v zagotavljanje vseh
pogojev za normalno delovanje Študentskega cen-
tra ha samoupravnem in ekonomskem področju.


